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初一新生开学必备《自我介绍》英文版范文6篇
❤ 自我介绍一
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Hello, everyone! My name is Lily. I'm 12 years old and I come from a beautiful coastal city. I have a big family with my parents, a younger brother, and two lovely dogs. In my free time, I love reading books, especially fantasy novels. They can take me to amazing worlds. I'm also fond of swimming. It makes me feel energetic and free in the water. I'm really excited to start junior high school. I hope to make many new friends here and learn a lot of knowledge. I believe we'll have [image: image3.png]


a great time together in the next three years.
【中文翻译】
大家好！我叫莉莉。我12岁，来自一个美丽的海滨城市。我有一个大家庭，家里有父母、一个弟弟和两只可爱的狗狗。空闲时，我喜欢读书，尤其是奇幻小说，它们能带我进入奇妙的世界。我还喜欢游泳，在水里让我感觉充满活力、自由自在。我对开启初中生活感到非常兴奋。我希望在这里能交到很多新朋友，学到很多知识。我相信接下来三年我们会一起度过美好的时光。

❤ 自我介绍二
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Hi, classmates! I'm Tom. I'm 13 years old. I'm an outgoing boy who loves making friends. My hobby is playing basketball. I practice it almost every day after school. It not only keeps me healthy but also teaches me teamwork. I'm good at math and I'm willing to help others with math problems. I'm looking forward to exploring new subjects and activities in junior high. I'm sure we can support each other and grow together in this new journey.
【中文翻译】
嗨，同学们！我是汤姆。我13岁。我是个外向的男孩，喜欢交朋友。我的爱好是打篮球，几乎每天放学后我都会练习。它不仅让我保持健康，还教会我团队合作。我数学很好，也愿意帮别人解决数学问题。我期待在初中探索新的学科和活动。我相信在这个新旅程中我们能相互支持、共同成长。
❤ 自我介绍三

Good morning, everyone! I'm Alice. I'm 12 and I'm a quiet and thoughtful girl. I enjoy painting in my spare time. Through painting, I can express my feelings and ideas. I also like listening to music, especially classical music. It can calm me down when I'm stressed. I'm eager to learn more in junior high and improve myself. I hope we can create a wa[image: image5.png]EL
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rm and friendly class environment and have a wonderful school life.

【中文翻译】
大家早上好！我是爱丽丝。我12岁，是个安静且爱思考的女孩。空闲时我喜欢画画，通过画画我能表达自己的感受和想法。我还喜欢听音乐，尤其是古典音乐，它能在我压力大时让我平静下来。我渴望在初中学习更多知识，提升自己。我希望我们能营造一个温暖友好的班级氛围，度过美好的校园生活。

❤ 自我介绍四

Hello! My name is Jack. I'm 13 years old. I'm a curious boy who is interested in science. I often do simple experiments at home to explore the mysteries of nature. I'm also good at playing the guitar. I can play some popular songs. I'm excited to be in this new class. I hope to share my knowledge and experiences with you and learn from you as well. Let's work hard and have fun together in junior high.

【中文翻译】
你好！我叫杰克。我13岁。我是个充满好奇心的男孩，对科学很感兴趣。我经常在家做简单实验，探索大自然的奥秘。我还擅长弹吉他，能弹一些流行歌曲。我很兴奋能来到这个新班级。我希望能和大家分享我的知识和经验，也向大家学习。让我们一起在初中努力学习、尽情玩耍。

❤ 自我介绍五

Hi, there! I'm Emily. I'm 12 years old. I'm a kind - hearted girl. I like helping others, whether it's helping classmates with their studies or doing volunteer work in the community. I'm passionate about dancing. I've been learning ballet for several years. It has given me grace and confidence. I'm looking forward to making progress in junior high and making unforgettable memories with all of you.

【中文翻译】
嗨，大家好！我是艾米丽。我12岁。我是个善良的女孩。我喜欢帮助别人，不管是帮同学学习还是在社区做志愿者工作。我对跳舞充满热情。我学芭蕾舞已经好几年了，它让我变得优雅自信。我期待在初中取得进步，和大家留下难忘的回忆。


❤ 自我介绍六

Good afternoon, everyone! I'm David. I'm 13. I'm an active boy who loves sports. Football is my favorite sport. I play it with my friends every weekend. It helps me build a strong body and a competitive spirit. I'm also interested in history. I think learning about the past can help us understand the present better. I'm ready to embrace the challenges and opportunities in junior high. Let's enjoy our school life!

【中文翻译】
大家下午好！我是大卫。我13岁。我是个活跃的男孩，热爱运动。足球是我最喜欢的运动，我每周末都和朋友一起踢。它帮我塑造了强壮的身体和竞争意识。我还对历史感兴趣，我觉得了解过去能帮助我们更好地理解现在。我已经准备好迎接初中的挑战和机遇了。让我们享受校园生活吧！
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